
Siebe Van Hout unaniem verkozen 
tot lijsttrekker N-VA Balen-Olmen

N-VA Balen-Olmen kiest met de aanstelling van Siebe Van Hout als lijsttrekker voor 
vernieuwing en verjonging. Siebe is een geboren en getogen Olmenaar. Hij is 23 jaar en 
afstuderend student Geschiedenis aan de KU Leuven. Siebe is enorm begaan met de 
politiek en de jeugd. Door zijn ervaringen als leider bij KSA ’t Stoterke en bestuurslid 
van de Balense jeugdraad weet Siebe goed wat er lee� . Zijn rol als actief bestuurslid van 
Jong N-VA, zowel in Leuven als in Mol-Balen, maakt van hem de geknipte persoon om 
samen met de N-VA-ploeg onze waarden in onze gemeente toe te passen.

Bruisend en welvarend Balen-Olmen

Siebe Van Hout: “Ik woon al heel mijn leven 
in Balen-Olmen. Onze gemeente ligt me 
nauw aan het hart. Ik besloot niet langer 
aan de zijlijn te staan en me actief te enga-
geren voor de Balenaren. Ik zet me graag 
in voor een leefbare gemeente waar het fijn 
wonen en werken is en waar onze jongeren 
op een veilige manier van hun jeugd kun-
nen genieten.”

“De keuze voor de N-VA was evident: de 
N-VA is een partij met een sterk gevoel voor 
gemeenschapszin, een partij die waarde 
hecht aan een warme samenleving waar 
eenieder de kans krijgt om zich te ontplooi-
en en onze gemeente mooier te maken. 
Daarom roep ik iedereen op om samen met 
ons te gaan voor een bruisend en welvarend 
Balen-Olmen!” 

Nieuwe wind verdergezet

De nieuwe wind bij N-VA Balen-Olmen is 
beginnen waaien na de lokale verkiezingen 
van 2018. Nieuwkomers Kelly Van Baelen, 
Jef Convens, Andy Vermierdt en Tom 
Vranckx zorgden voor nieuwe ideeën en een 
frisse kijk op de zaken. Ondersteund door 
de ervaren raadsleden Ludo Lenaerts, Geert 
Mangelschots en wijlen Rony Vaes werd 
onze fractie een te duchten politieke kracht 
in Balen-Olmen. Die ploeg trekt samen met 
Siebe naar de kiezer met een programma 
op maat van onze inwoners. “2024 wordt 
een kanteljaar en we zijn ervan overtuigd 
dat onze ploeg kan zorgen voor een nieuwe 
wind.” 

N-VA Balen-Olmen gaat voluit voor een 
jeugdig, warm en leefbaar Balen-Olmen. 
Kortom: een Balen-Olmen in vorm.

Beste Balenaar of 
Olmenaar

Gelukkig nieuwjaar! En de beste 
wensen. Ik wens u een goede 
gezondheid en veel geluk. Maak 
van 2024 een spetterend jaar. 
Koester uw naasten, familie, vrien-
den en kennissen. Wij, allen samen, 
zijn het bindweefsel tot geluk en 
voorspoed.

Ik moet u niet melden dat 2024 een 
belangrijk politiek jaar wordt. Toch 
wil ik het even benadrukken. Ieder-
een heeft de kans. Iedereen. Een 
kans om een stem uit te brengen. 
Grijp die kans!

Ons democratisch systeem staat 
onder druk. Er zijn talrijke oorlogen 
aan onze Europese grenzen. En 
opkomende donkere wolken aan de 
economische horizonten door de 
sterke in� atie. Ook veranderende 
maatschappelijke samenstellingen 
en uitdagingen op het vlak van het 
milieu …

Grijp het aanbod om uw stem uit te 
brengen met beide handen. Alleen 
zo kunnen we weerwerk bieden. 
Stem en stem verstandig. Lokaal, 
provinciaal, Vlaams, federaal en 
Europees. Die beleidsniveaus bepa-
len grotendeels ons dagelijks leven.

Geniet van 2024!

Peter Cornelis
Voorzitter 
N-VA Balen-Olmen
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Bevraging: uw mening telt!
Waarvan liggen onze inwoners wakker? Wat is goed in Balen-Olmen? 
Wat kan of moet beter? Dat zijn de vragen die ons bezighouden en waarop 
we aangesproken worden. Via de bevraging in ons huis-aan-huisblad van 
juni riepen we op om uw mening te geven. U reageerde massaal en deed 
interessante voorstellen waarmee we aan de slag gaan. Bedankt daarvoor!

Uit alle respondenten trokken we Jolien uit Olmen als winnares van de 
streekproductenkorf. Haar pakket werd persoonlijk overhandigd door 
voorzitter Peter Cornelis en bestuurslid Siebe Van Hout. Bedankt aan alle 
deelnemers en smakelijk Jolien!

Van links naar rechts: bestuurslid Siebe Van Hout, Jolien, voorzitter Peter Cornelis

Opening fietsostrade in Balen
Op zaterdag 23 september 2023 vond de feestelijke opening van 
de fietsostrade plaats. Een fietscolonne van een duizendtal fietsers 
vertrok in Herentals en kwam aan bij het station in Balen waar de 
provincie trakteerde op een ijsje en een frietje. 

Van links naar rechts: gedeputeerden Mireille Colson en Luk Lemmens, 
voorzitter Peter Cornelis en gemeenteraadslid Kelly Van Baelen

Gespreksavond met Koen Daniels 
over toekomst onderwijs
Onderwijs is belangrijk voor de toekomst van onze kinderen. 
N-VA-parlementslid en onderwijsspecialist Koen Daniels kwam in 
Mol de uitdagingen van ons onderwijs uit de doeken doen.

Om op de hoogte te blijven en mee na te denken over oplossingen was 
onze afdeling flink vertegenwoordigd. We gaan voor een degelijk 
onderwijs in Balen en Olmen. Van links naar rechts: voorzitter Peter Cornelis, bestuurslid Siebe 

Van Hout, parlementslid Koen Daniels, gemeenteraadsleden Ludo 
Lenaerts, Kelly Van Balen en Jef Convens

Vormingsavond verkiezingen 2024
Een welvarend Vlaanderen en Balen-Olmen, dat is de uitdaging van de 
verkiezingen in 2024. Hoe dat volgens de N-VA moet gebeuren, werd 
uitgelegd door voorzitter Bart de Wever tijdens de vormingsavond waar 
ook onze afdeling vertegenwoordigd was. Er werd verder ingegaan op 
de aanpak van de verkiezingen en de praktische zaken daarrond. Zo 
kan onze afdeling optimaal aan de slag.

Van links naar rechts: bestuurslid Siebe Van Hout, gemeenteraadsleden 
Tom Vranckx en Jef Convens, voorzitter Peter Cornelis

Nieuws uit de afdeling

balen-olmen@n-va.be



Voorstellen en vragen gemeenteraad

Openbare fietsherstelzuilen en fietspompen 
in onze gemeente
Voor de recreatieve en sportieve fietser is het handig wanneer in geval van pech 
onderweg in de buurt een openbaar punt is waar je een kleine herstelling kan 
uitvoeren zodat je nog thuis geraakt. Daarom streven wij naar de plaatsing van 
openbare herstelzuilen en pompen op plaatsen zoals het station, de Keiheuvel, 
sporthallen ... Op de gemeenteraad kreeg raadslid Kelly Van Baelen te horen dat 
daarvoor geen geld is. Onze fractie blijft er voor ijveren.

Bike2School: duurzaam of kostelijk?
Het project Bike2School beloont de Balense leerlingen die met de � ets of te voet naar school gaan door het scannen van een tag. 
Per scan levert dat 0,10 euro (een buck) op om te besteden bij de deelnemende handelaars. Op die manier wil men de � etsertjes 
motiveren. 

Nobel en goed voor het milieu, zou u denken. Echter, door het niet correct werken van de scanners, het oneigenlijke gebruik en het 
beperkt aantal plaatsen om de gespaarde punten uit te geven, stellen we ons de vraag of dat geld niet op een andere, betere en duur-
zamere manier besteed kon worden. Tot op heden registreren de scanners nog steeds niet alle scans correct en blijft het zaak om dat 
als ouder in de gaten te houden. Gemeenteraadslid Tom Vranckx kaartte de problematiek aan op de gemeenteraad en drong aan op 
oplossingen. We blijven het opvolgen.

Wist u dat …

    het aantal � etsertjes voor de aanvang van het project niet geteld werd (nulmeting)?
    het gemeentebestuur dus niet kan zeggen of er door het project meer kinderen naar school � etsen?
    de plaatsing van de scanners op de verschillende scholen zo gebeurde dat ook leerlingen die met de auto 

gebracht worden gescand worden?
    sinds de start in 2021 de gemeente al meer dan 16.000 euro aan bucks betaalde?
    daarvan nog maar 1.700  euro uitgegeven werd bij de deelnemende handelaars en de rest dus nog op de 

rekeningen van de leerlingen staat?
    door het niet correct werken van de scanners er in september 2.334 niet-geregistreerd scans waren?
    dat dankzij onze tussenkomst werd rechtgezet?
    het systeem ondertussen nog altijd niet overal correct registreert?

Kijk de registratie van uw kinderen na via de website van buck-e. Wanneer er afwijkingen zijn 
kan u dat melden via verkeersdienst@balen.be.

Welkom bij Jong N-VA
Ben je tussen de 16 en 31 jaar en woon je in Mol of Balen? Wil je meewerken aan echte 
verandering, maar weet je niet waar te beginnen? Dan ben je bij ons aan het juiste adres. 

Jong N-VA Mol-Balen wil de politiek dichter bij de jeugd brengen op een leuke en leerrijke manier. 
Ben je nieuwsgierig naar onze werking? Kom dan eens een praatje maken. 
Neem contact op via een van de onderstaande kanalen. Je bent welkom!

mol-balen@jongnva.be@n-va.be jong_n_va_mol_balen Jong N-VA Mol Balen

www.n-va.be/balen-olmen



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


